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Klubunk 1,6 millió forinttal gazdagodott a héten. A várostól 1,1 millió, az Magyar Kézilabda
Szövetségtől 500 ezer forint támogatást kapott a csapat.

  

Elnökünk, Csomor Tibor örül, de azért keserűség is van benne: "Minden pénz nagyon jól jön, de
azért egy kicsit több pénzre számítottam a várostól, tavaly ugyanis többet kaptunk. Ráadásul
néhány sportág, mely alig-alig van jelen vagy alacsonyabb osztályban szerepelő klub több
pénzt kapott. Félreértés ne essék, nem tőlük sajnálom, de egy kicsit ez aránytalan. Örülnék, ha
észrevennék a városban, hogy létezünk, s szinte a semmiből felépítettünk egy stabil NB I/B-s
együttest."
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